
Transportudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 10. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 61
Kan ministeren redegøre for, hvorvidt investeringer i vejnettet har fået tilstræk-
kelig høj politisk prioritet i de seneste 5 år? Ministeren bedes i den forbindelse
oplyse, hvor stor en andel af transportarbejdet, der foregår på vejnettet. Mini-
steren bedes desuden oplyse, hvor mange mia. kr. der er truffet beslutning
om at investere i hhv. vej- og banenettet (herunder letbaner og metro) i perio-
den 2010-2014?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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